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REPUBLIKA HRVATSKA 

Osnovna škola Kozala 

 

KLASA: 600-09/23-01/2 

URBROJ: 2170-1-52-02-23-2 

Rijeka, 04. listopada 2023. 

 

 

                                   KONSTITUIRAJUĆA SJEDNICA VIJEĆA RODITELJA ZA                                                                           

                                                       ŠKOLSKU 2023./2024. GODINU 

 
Sjednica Vijeća roditelja održana je 04. listopada 2023. godine u 17:00 sati u zbornici Osnovne škole 

Kozala sa sljedećim dnevnim redom: 

 
1. Predstavljanje novih članova i izbor predsjednika/ice Vijeće roditelja 

2. Godišnji plan i program rada škole za šk. godinu 2023./2024. 
3. Školski kurikulum za školsku 2023./2024. godinu 

4. Sigurnosni protokoli u školi 

5. Razno  
 

Na sjednici je bilo prisutno 10 članova Vijeća roditelja od ukupno 16. 

Predstavnica 1.b razreda, Ivana Šegota, 2.a razreda Slavica Sikirić, 2.b r. Nebojša Zelič, 3.a r Vesna 

Gudelj, 3.b David Bonifačić, 6.a Maja Jugo Rušin. 6.b Žana Oprešnik, 7.a Kristijan Kardum, 7.b Sanja 
Maljur i 8.b Alen Udovič, 

 

Također su bili prisutni ravnatelj škole Mladen Župan i tajnica škole (zapisničar) Ana Balas Šeremet. 
 

AD.1. 

Ravnatelj škole pozdravio je sve prisutne članove Vijeća roditelja, te je predstavio nove članove: 
predstavnice 1.b razreda Ivana Šegota i  3.a razreda Vesna Gudelj koje su se ukratko i predstavile. Nije 

bio prisutan novi član, predstavnik 1.a. razreda. 

Nakon predstavljanja, potvrđeni su mandati dosadašnje predsjednice Vijeća roditelja Sanje Maljur (7.b 

r) i Alena Udoviča (8 br, zamjenik predsjednice i predstavnik roditelja u Školskom odboru). 
 

AD.2. 

Ravnatelj je krenuo na sljedeću točku dnevnog reda na godišnji plan i program rada škole. 
Prije toga je predstavnica 1.b imala upit zašto škola nije prijavljena u eksperimentalni program 

cjelodnevne nastave koju provodi Ministarstvo od ove školske godine. Ravnatelj je rekao kako je u to 

vrijeme bilo nedovoljno informacija u vezi samog programa, te da niti iz Grada kao osnivača nismo 
dobili nikakve smjernice i na učiteljskom vijeću nitko od učitelja nije glasao da želi da se škola uključi 

u takav projekt. 

Roditelji su GPP dobili na proučavanje putem e-maila, pa je ravnatelj prošao kroz neke opće 

informacije koje sadrži GPP, informacije o školi, broju učenika... U  5. razredu došlo je do povećanja 
broja učenika. Povećao se i broj polaznika talijanskog jezika u 7. razredu, pa smo dobili mogućnost 

otvaranja još jedne grupe. I talijanski jezik je kao izvannastavna aktivnost uvedena u 4. razrede, 

Njemački jezik i dalje ide kao izborni predmet od 4. razreda.   
Prema kalendaru rada, ravnatelj je predložio roditeljima spajanje dana državnosti 30. svibnja 2024. 

(četvrtak) sa petkom 1. lipnja 2024., roditelji su suglasni s prijedlogom. 
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Dan škole je 25. svibnja , ali u 2024. to je subota, pa će se dan škole obilježiti 24. svibnja 2024. 
(petak).  

Praznici su prvi jesenski od 30.listopada do 1. studenog 2023.  

Prvi dio zimskih praznika za učenike počinje 27. prosinca 2023. godine i traje do 5. siječnja 2024. 

godine, s tim da nastava počinje 8. siječnja 2024. godina., drugi dio zimskih praznika počinje 19. 
veljače 2024. i traje do 23. veljače 2024., nastava počinje 26. veljače 2024. 

Proljetni praznici traju od 28. ožujka 2024. i traju do 5. travnja 2024., nastava počinje 8. travnja 2024. 

Zadnji dan nastave u 2024. godini je 21- lipnja 2024. 
Informativni dan u školi prvi će se održati 25. listopada 2023. godine (srijeda), a ubuduće svaki mjesec 

zadnji tjedan u mjesecu (ponedjeljkom, utorkom ili srijedom). 

Roditelji su jednoglasno usvojili GPP. 

 

AD.3. 

Kao i GPP i Školski kurikulum je roditeljima poslan na mail kako bi ga mogli proučiti i dati svoje 

eventualne primjedbe. 
Novost u ovogodišnjem kurikulumu je da je podijeljen po područjima (jezično, matematičko...) 

Ravnatelj ga je u kratko pokazao, te su ga roditelji jednoglasno usvojili. 

 

AD. 4. 

Ravnatelj škole je rekao kako u suradnji s Gradom radi sigurnosti učenika treba urediti školsko 

igralište i ogradu oko samog igrališta. 
Roditelji koji žive u blizini škole napomenuli su kako ga treba redovito čistiti, jer kako je igralište 

otvoreno i za javnost, na igralištu se nađe i smeća i razbijenih boca. 

Ravnatelj je rekao kako spremačice škole svako jutro obilaze školski okoliš baš radi takvih situacija. 

Roditelji su se žalili i na promet oko škole , te je prijedlog da se mjesnom odboru pošalje , ako je 

moguće da se u blizini škole postave ležeći policajci. 

Ravnatelj je rekao kako je u planu, nakon postavljanja dodatnih vanjskih kamera, još i postavljanje 

unutarnjih kamera na svakom katu po jedna. 
 

Ravnatelj je naglasio kako se u školi provode preventivni programi s učenicima, u suradnji sa 

Nastavnim zavodom za javno zdravstvo, s policijskom upravom PGŽ... 

U školi djeluje i poludnevni boravak u suradnji sa Domom za odgoj i Centrom za socijalnu skrb- kao 
pomoć učenicima u prevencija poremećaja u ponašanju. 

Učenici dobro surađuju sa stručnom službom. 

 
AD.5. 

a) Mobiteli u školi: Roditelji su pokrenuli pitanje mobitela u školi tražeći potpunu zabranu korištenja 

istih za vrijeme nastave kao i pod odmorima. Roditelji traže da mobiteli, ukoliko se nose u školu, 
moraju kontinuirano biti u torbi i ugašeni dok su djeca na području škole. Ravnatelj je potvrdio da je u 

izradi novi Kućni red u kojem se može ograničiti njihova upotreba. Trenutno stanje je da djeca ne 

smiju koristiti mobitel na nastavi, ali smiju pod odmorima. Tajnica škole naglasila je kako uvijek djeca 

mogu doći kod nje ili psihologice ukoliko moraju nazvati roditelje, kao i da roditelji mogu nazvati na 
službeni školski telefon ukoliko nešto trebaju. Predstavnica 7b r. je navela primjere gdje djeca koriste 

mobitele i pod nastavom potvrđijući važnost ovakve inicijative. 

 

b) Prodaja u školi: Predstavnik 3b r. je imao upit o zakonitosti prodaje knjiga ili bilo kakvih drugih 

predmeta u školi direktno djeci. Takva praksa je vrlo upitne zakonitosti te je ravnatelj rekao da će sve 

provjeriti s pravne strane i povratno se javiti s odgovorom. 

c) Raspored sati 7br: srijedom 7b razred ima 2 sata fizike, matematiku i 2 sata kemije. Učenicima je 

teško skoncentrirano pratiti 5 uzastopnih sati ovako zahtjevnih predmeta te je predstavnica razreda 
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tražila da se raspored presloži, ukoliko je moguće. Ravnatelj je potvrdio da će provjeriti i povratno se 
javiti. 

d) Težina školskih torbi: Roditelji su prigovorili o preteškim torbama i predložili bolju organizaciju 

rada po kojoj bi nastavnici učenicima pravovremeno javili koje knjige i/ili radne bilježnice su im 

potrebne za određeni dan. 

e) Količina domaće zadaće: Predstavnik 2.b razreda je pitao da li bi djeca mogla imati manje zadaće. 

Roditelji drugih nižih razreda su potvrdili da su tražili povećanje zadaće  - s ciljem bolje pripreme 

djece za više razrede. Dogovoreno je da se ova tema dogovara direktno s učiteljicama razredne 
nastave. 

f) Marenda: Predstavnica  3.a razreda rekla je kako roditelji traže raznovrsniju marendu. 

Ostali roditelji su rekli kako nemaju prigovora  u vezi marende. 
 

Vijeće roditelja završeno je u 18:15 sati. 

 

Zapisničar:       Predsjednica Vijeća  roditelja: 
 

Ana Balas Šeremet       Sanja Maljur 

                                                              
  

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 


